

Lieferantenerklärung auf der Grundlage der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH)

Supplier's declaration on the basis of Regulation (EC) No. 1907/2006 (REACH)

Knick >

Knick
Elektronische Messgeräte
GmbH & Co. KG
Beuckestr. 22
14163 Berlin
Deutschland

Dokument-Nr. / Document No.

SC251001A

abrufbar unter / available at
www.knick.de

Wir, die / We,

Knick Elektronische Messgeräte GmbH & Co. KG

erklären nach bestem Wissen und Gewissen, dass diese Produkte,
declare to the best of our knowledge and belief that the products,

Produktbezeichnung /
Product identification

CS-C15K/...

CS-C147K/...

CS-C1413K/...

CS-C12880K/...

CS-P0200/...

CS-P0400/...

CS-P0700/...

CS-P1200/...

ZU6945

ZU0701

ZU0702

ZU0960

Legende / Legend

... : beliebige Zeichen /
any characters

auf welche sich diese Erklärung bezieht, folgende Eigenschaften aufweisen:
to which this declaration relates have the following characteristics:

Diese Gemische sind **nicht** als gefährlich eingestuft, da sie die Kriterien für die Einstufung als gefährlich gemäß der
Verordnung (EG) Nr. 1272/2008 nicht erfüllen.

These mixtures are **not** classified as hazardous because they do not meet the criteria for classification as hazardous in accordance with
Regulation (EC) No 1272/2008.

Außerdem enthalten sie **keine** gesundheitsgefährdenden oder umweltgefährlichen Stoffe in einer Einzelkonzentration von ≥ 1 Gewichtsprozent.

Furthermore, they do **not** contain any substances posing human health or environmental hazards in an individual concentration of ≥ 1 % by
weight.

Sicherheitsdatenblätter nach Anhang II der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) sind **nicht** erforderlich, da es sich um nichtgasförmige
Gemische handelt, die keinen der in Artikel 31, Absatz 3, a), b) und c) aufgeführten Stoffe in einer Einzelkonzentration oberhalb der dort
genannten Gewichtsprozente, Kriterien oder Grenzwerte enthalten.

Safety data sheets according to Annex II of Regulation (EC) No 1907/2006 (REACH) are **not** required, as these are non-gaseous mixtures that do
not contain any of the substances listed in Article 31, paragraph 3, a), b) and c) in an individual concentration above the weight percentages,
criteria or limit values specified therein.

Ausstellungsort, -datum /
Place and date of issue

Berlin, 01.10.2025



Dr. Reinald Rössler

Product Compliance Officer